

March 31, 1983 and, in particular, paragraphs 17.61 through 17.65 relating to Harbourfront Corporation.

Mr. Dye and Mr. Mills made statements. The witnesses answered questions.

In accordance with an order of the Committee at the meeting held on January 26, 1984, the Chairman authorized that the following documents be appended to this day's Minutes of Proceedings and Evidence:

Letter to Chairman from the Deputy Secretary, Administrative Policy Branch, Treasury Board, dated February 22, 1984, together with a letter to the Deputy Minister of Public Works from the Deputy Secretary of the Treasury Board dated July 11, 1983 (*See Appendix "PUBL-1"*).

Letter to the Deputy Secretary, Administrative Policy Branch, Treasury Board, from the Deputy Minister of Public Works, dated November 17, 1983 (*See Appendix "PUBL-2"*).

It was agreed,—That the following documents be filed as Exhibits:

Memorandum to Regional Directors General, Department of Public Works from Assistant Deputy Minister, Operations, dated May 20, 1983, respecting procedures for competitive selection of consultants proposal competition (*See Exhibit "B"*).

Leased Accommodation Proposal Documents (Lease Tender Call No. 6) April, 1982, Project No. 82-2 (*See Exhibit "C"*).

Public Works Canada, National Vacant Space Report As At February 4, 1984 (*See Exhibit "D"*).

At 5:00 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

terminée le 31 mars 1983 et, notamment, les alinéas 17.61 à 17.65 concernant la Société Harbourfront.

MM. Dye et Mills font des déclarations. Les témoins répondent aux questions.

Conformément à une motion proposée par le Comité à sa séance du 26 janvier 1984, le président permet que les documents suivants figurent en annexe aux *Procès-verbaux et témoignages* de ce jour:

Lettre au président, que lui adressait le sous-ministre, Direction de la politique administrative, le 22 février 1984, ainsi qu'une lettre au sous-ministre des Travaux publics, que lui adressait le sous-ministre du Conseil du Trésor, le 11 juillet 1983 (*voir annexe «PUBL-1»*).

Lettre au sous-secrétaire, Direction de la politique administrative, que lui adressait le sous-ministre des Travaux publics, le 17 novembre 1983 (*voir annexe «PUBL-2»*).

*Il est convenu*,—Que les documents suivants soient déposés à titre de pièces:

Note de service adressée aux directeurs régionaux, ministère des Travaux publics, par le sous-ministre adjoint, Opérations, le 20 mai 1983, concernant la procédure à suivre en ce qui concerne la sélection de conseillers par voie du concours projeté (*voir pièce «B»*).

Documents relatifs à la location projetée de locaux (*appel d'offres n° 6*) d'avril 1982, projet n° 82-2 (*voir pièce «C»*).

Rapport de Travaux publics Canada, concernant les locaux vacants au Canada en date du 4 février 1984 (*voir pièce «D»*).

A 17 heures, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Hugh R. Stewart

*Clerk of the Committee*